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                                                                          Z A P I S N I K  

       11. SJEDNICE ŠKOLSKOG  ODBORA 

                            ODRŽANE 31.1.2018. 

 

Sjednica je započela s radom u 19,00 sati. 

NAZOČNI ČLANOVI: Milvia Vuk; Iva Majić; Vlado Matić, Ana Tomaić; Marijan Mihić ;  

 Josip Bandur ; Nataša Herceg, računovođa; Božana Šarić, psiholog  i Žarko Ćorić, ravnatelj   

NENAZOČNI :Mirjana Keleminec, član                      

Predsjednica Školskog odbora gđa Milvia  Vuk, prof.  otvara sjednicu te predlaže 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje Zapisnika  desete  sjednice Školskog odbora 

2. Izvješće o financijskom poslovanju za 2017. 

3.Rashod osnovnih sredstava i sitnog inventara 

4.Izvješće o provedbi školskih preventivnih programa u prvom polugodištu 

  školske godine 2017./2018. 

  

   Dnevni red  jednoglasno je usvojen. 

 

 



Točka 1. 

Školski odbor jednoglasno usvaja Zapisnik  desete  sjednice. 

Točka 2. 

Ravnatelj  škole Žarko Ćorić i računovođa Nataša Herceg detaljno su obrazložili Financijsko 

 izvješće  za 2017.godinu. Primjedbi  nije bilo.  

Školski odbor  donosi 

O D L U K U 

Jednoglasno se  donosi Financijsko izvješće za 2017.godinu. 

(Financijsko izvješće u privitku). 

Točka 3. 

Ravnatelj škole Žarko Ćorić i računovođa Nataša Herceg  su predložili rashod osnovnih sredstava i 

sitnog inventara po Temeljnici broj 16/2017. Primjedbi  nije bilo. 

Školski odbor donosi 

O D L U K U  

Rashod osnovnih sredstava i sitnog inventara izvršit će se po Temeljnici 16/2017. 

( Temeljnica 16/2017. u privitku zapisnika). 

Točka 4. 

Božana Šarac, psihologinja  obrazložila je Izvješće o provedbi školskih preventivnih programa u prvom 

polugodištu školske godine 2017./2018. 

Ravnatelj  informira da su  Vijeće roditelja i Učiteljsko vijeće dali mišljenje da  se Izvješće prihvati na 

školskom  odboru. 

Primjedbi nije bilo. 

Školski odbor donosi 

O D L U K U 

Prihvaća se Izvješće o provedbi školskih preventivnih programa u prvom polugodištu školske godine 

2017./2018.(Izvješće u privitku zapisnika). 

Sjednica završena u 19,50 sati. 

ZAPISNIČAR:                                                                      PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 

 Iva Majić                                                                                             Milvia Vuk,prof. 



 

 

 


